
Marquinhos: Rzym jest fantastyczny

News - ASRoma.pl

Niespodziewanie to młody Marquinhos, który przychodził jako zagadka i

raczej głęboki rezerwowy stał się pod koniec sezonu obiektem

największych plotek transferowych. Gracza łączy się m.in. z Barceloną i

wycenia na około 20 mln euro. Gracz był bohaterem jednego z programów 

Sky Sport, który zostanie wyemitowany w sobotę wieczorem. Poniżej

prezentujemy fragmenty z wywiadu, które pojawiły się na portalach

internetowych. 

 

O Tottim

"Totti wyszedł poza moje oczekiwania, gdy grasz z nim, widzisz, że jest fenomenem,

robi rzeczy, w które nikt by nie uwierzył, że są możliwe. Wykonuje zagrania nie do

pomyślenia, również dla nas, jego kolegów z boiska. Gra na najwyższym poziomie,

jest fenomenem".

 

O grupie Brazylijczyków w Romie

"My, Brazylijczycy w Romie, jesteśmy bardzo blisko siebie. To normalne. To pomogło

mi być spokojnym na boisku i nie tęsknić za Brazylią. Robimy rzeczy razem na

boisku i poza nim, bardzo mi pomogli przystosować się do nowego życia".

O Rzymie i włoskiej lidze

"Znalazłem się w najpiękniejszym mieście na świecie, Rzym jest fantastyczny. Do

innych miast jeżdżę na wakacje, ale tutaj jest mi bardzo dobrze. Włoska liga jest

najtrudniejsza i najpiękniejsza na świecie, grając tutaj, rozumie się, że poziom jest

bardzo wysoki. Trudno jest wygrywać ze wszystkimi".

 

O reprezentacji narodowej

"Jestem gotowy na grę w reprezentacji Brazylii, aby dać z siebie co najlepsze. Mam

nadzieję, że w Brazylii oglądają ligę włoską i mecze Romy z uwagą, gdyż chcę

dostać się do reprezentacji, co jest jedną z najpiękniejszych rzeczy dla

Brazylijczyka".
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